
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 30. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1715
Vil ministeren oplyse, om ministeren er tilfreds med sagsbehandlingstiderne i Lægemid-
delstyrelsen, henset til at endnu en virksomhed i medicinsk cannabis branchen har over-
vejelser om at droppe det danske marked, jf. artiklen ”Medicin skulle hjælpe danske 
patienter - nu er fynsk cannabisgigant tæt på at droppe det danske marked” fra Fyens.dk 
den 29. september 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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